
Z A P I S N I K 
 
sa 31. sjednice Gradskog vijeća Grada Belog Manastira, održane dana 17. lipnja 2020. godine u 
velikoj vijećnici u Belom Manastiru, zgradi P+8, Imre Nagya 2, na I. katu s početkom u 15,15 sati.   
 
NAZOČNI ČLANOVI GRADSKOG VIJEĆA: Dario Vargek, Igor Franjić, Igor Pavelić, Ferenc Kovač,  
Ivana Kišćinal, Ivan Šutalo, Oliver Matijević, Davor Gotal, Marko Bogatić, Ranko Kostić, Šandor Juhas, 
Aleksandar Momčilović, Svetlana Žarković, Bogdan Tišma i Jadranka Sabljak.  
 
NENAZOČNI ČLANOVI GRADSKOG VIJEĆA: Branka Burić, Željka Zagvozda i Zorana Žigić.  
 
PORED VIJEĆNIKA NA SJEDNICI SU NAZOČNI: Tomislav Rob, gradonačelnik Grada Belog 
Manastira, Ivana Bandov Paulić, zamjenica gradonačelnika Grada Belog Manastira, Goran Hes, 
zamjenik gradonačelnika Grada Belog Manastira, Predrag Stojanović, zamjenik gradonačelnika Grada 
Belog Manastira, Sonja Veseli, Kornelija Pacanović Zvečevac, Andreja Kovač, Sajonara Findžanović, 
predstavnici sredstava javnog informiranja i ostali nazočni. 
 
 Predsjednik Gradskog vijeća Igor Franjić pozdravlja sve nazočne i traži da se prozivanjem 
gradskih vijećnika utvrdi nazočnost istih, te nakon izvršene prozivke predsjednik Gradskog vijeća 
utvrđuje da je nazočno 15 od 18 gradskih vijećnika te otvara sjednicu i konstatira da je nazočna većina 
potrebna za pravovaljano odlučivanje.  
  
 Predsjednik postavlja pitanje ima li primjedbi na zapisnik sa 30. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Belog Manastira održane dana 21. svibnja 2020. godine, te budući da nema, konstatira da je isti 
jednoglasno usvojen.   
  

Uz poziv za sjednicu dostavljen je sljedeći: 
   

D N E V N I   R E D 
 

1. Pitanja i prijedlozi 
2. Prijedlog  

a) Odluke o prvim izmjenama i dopunama Odluke o Proračunu i izvršenju Proračuna Grada 
Belog Manastira za 2020. godinu sa projekcijom za 2021. i 2022. godinu  

b) Izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2020. godinu za područje Grada 
Belog Manastira 

3. Prijedlog Programa dodjele bespovratnih sredstava poduzetništvu i obrtništvu kao pomoć 
gospodarstvu na području Grada Belog Manastira u ublažavanju posljedica epidemije 
kononavirusa (COVID-19) 

4. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o komunalnoj naknadi 
5. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o komunalnim djelatnostima na području Grada 

Belog Manastira 
6. Prijedlog Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada Belog Manastira 
7. Prijedlog Odluke o prijenosu vlasništva zgrade za produženi boravak učenika na Osnovnu školu 

"Dr. Franjo Tuđman" 
8. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća trgovačkog društva Baranjski vodovod d.o.o. Beli 

Manastir o naplaćenim i utrošenim sredstvima naknade za razvoj u razdoblju siječanj - prosinac 
2019. godine 

9. Razmatranje Izvješća o radu gradonačelnika Grada Belog Manastira za razdoblje 01.07. do 
31.12.2019. godine 
 
Predsjednik ukazuje da su nakon slanja materijala, dana 16. lipnja 2020. godine, vijećnici dobili 

prijedlog dopuna dnevnog reda i prateće materijale i to pod točkom 10. Prijedlog Odluke o dodjeli 
poslovnih prostora u PEER centru Baranjskoj razvojnoj agenciji Grada Belog Manastira, pod točkom 
11. Prijedlog Odluke o dodjeli poslovnih prostora u PEER centru Dječjem vrtiću Cvrčak Beli Manastir i 
pod točkom 12. Prijedlog Odluke o utvrđivanju naknade troškova vijećnicima za njihov rad u Gradskom 
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vijeću Grada Belog Manastira. Dopune se predlažu jer je kao predsjednik Gradskog vijeća naknadno 
zaprimio od ovlaštenih predlagatelja tri prijedloga akata i to jedan prijedlog akta od vijećnika Gradskog 
vijeća Grada Belog Manastira i dva prijedloga akata od gradonačelnika Grada Belog Manastira.  

Predsjednik postavlja pitanje ima li još prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, a obzirom 
da se nitko nije javio za riječ, daje na glasovanje prijedlog dopune dnevnog reda s točkom 10. Prijedlog 
Odluke o dodjeli poslovnih prostora u PEER centru Baranjskoj razvojnoj agenciji Grada Belog 
Manastira. 

Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 15 vijećnika glasovalo "za" prijedlog dopune 
dnevnog reda, te konstatira da je jednoglasno dopunjen dnevni red s točkom 10. dnevnog reda.  

Nadalje, predsjednik daje na glasovanje prijedlog dopune dnevnog reda s točkom 11. Prijedlog 
Odluke o dodjeli poslovnih prostora u PEER centru Dječjem vrtiću Cvrčak Beli Manastir.  

Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 15 vijećnika glasovalo "za" prijedlog dopune 
dnevnog reda, te konstatira da je jednoglasno dopunjen dnevni red s točkom 11. dnevnog reda.  

Na kraju, predsjednik daje na glasovanje prijedlog dopune dnevnog reda s točkom 12. Prijedlog 
Odluke o utvrđivanju naknade troškova vijećnicima za njihov rad u Gradskom vijeću Grada Belog 
Manastira.  

Nakon glasovanja predsjednik je objavio da su 4 vijećnika glasovala "za" (Marko Bogatić, Ranko 
Kostić, Šandor Juhas i Aleksandar Momčilović), a 11 vijećnika "protiv" (Dario Vargek, Igor Franjić, Igor 
Pavelić, Ferenc Kovač, Ivana Kišćinal, Ivan Šutalo, Oliver Matijević, Davor Gotal, Svetlana Žarković, 
Bogdan Tišma i Jadranka Sabljak) te konstatira da prijedlog dopune dnevnog reda nije usvojen.  

 
Obzirom na usvojene dvije dopune dnevnog reda, predsjednik daje na glasovanje sljedeći: 

 
D N E V N I   R E D 

 
1. Pitanja i prijedlozi 
2. Prijedlog  

a) Odluke o prvim izmjenama i dopunama Odluke o Proračunu i izvršenju Proračuna Grada 
Belog Manastira za 2020. godinu sa projekcijom za 2021. i 2022. godinu  

b) Izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2020. godinu za područje Grada 
Belog Manastira 

3. Prijedlog Programa dodjele bespovratnih sredstava poduzetništvu i obrtništvu kao pomoć 
gospodarstvu na području Grada Belog Manastira u ublažavanju posljedica epidemije 
koronavirusa (COVID-19) 

4. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o komunalnoj naknadi 
5. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o komunalnim djelatnostima na području Grada 

Belog Manastira 
6. Prijedlog Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada Belog Manastira 
7. Prijedlog Odluke o prijenosu vlasništva zgrade za produženi boravak učenika na Osnovnu školu 

"Dr. Franjo Tuđman" 
8. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća trgovačkog društva Baranjski vodovod d.o.o. Beli 

Manastir o naplaćenim i utrošenim sredstvima naknade za razvoj u razdoblju siječanj - prosinac 
2019. godine 

9. Razmatranje Izvješća o radu gradonačelnika Grada Belog Manastira za razdoblje 01.07. do 
31.12.2019. godine 

10. Prijedlog Odluke o dodjeli poslovnih prostora u PEER centru Baranjskoj razvojnoj agenciji Grada 
Belog Manastira 

11. Prijedlog Odluke o dodjeli poslovnih prostora u PEER centru Dječjem vrtiću Cvrčak Beli Manastir 
 
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 12 vijećnika glasovalo "za" (Dario Vargek, Igor 

Franjić, Igor Pavelić, Ferenc Kovač, Ivana Kišćinal, Ivan Šutalo, Oliver Matijević, Davor Gotal, Ranko 
Kostić, Svetlana Žarković, Bogdan Tišma i Jadranka Sabljak), a 3 vijećnika "protiv" (Marko Bogatić, 
Šandor Juhas i Aleksandar Momčilović) predloženog dnevnog reda, te konstatira da je isti usvojen, te 
se prešlo na razmatranje točaka po usvojenom dnevnom redu. 
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TOČKA 1. PITANJA I PRIJEDLOZI  
 

Marko Bogatić postavio je pitanje gradonačelniku u svezi troškova postavljanja stalaka i vijenaca 
za Dan pobjede u Belom Manastiru i u Batini i za Dan državnosti, te ga zanima odnos između Grada 
Belog Manastira i Baranjske čistoće d.o.o. Beli Manastir.  

Tomislav Rob usmenim je putem odgovorio na postavljeno pitanje. 
Šandor Juhas postavlja pitanje gradonačelniku u svezi podrške direktoru Baranjske čistoće 

d.o.o. Beli Manastir, te poduzimanja mjera obzirom na podignutu optužnicu za pronevjeru protiv 
direktora predmetne tvrtke.   

Tomislav Rob usmenim je putem odgovorio na postavljeno pitanje. 
Aleksandar Momčilović postavio je pitanje gradonačelniku u svezi prodaje zemljišta u Šećerani 

koje prodaje grupa Fortenova i na kojem se nalazi dječje igralište i spomenik, a proteže se od stadiona 
Jadran i njihovih tribina pa do slastičarnice.  

Tomislav Rob i Kornelija Pacanović Zvečevac usmenim su putem odgovorili na postavljeno 
pitanje.  

Ranko Kostić nadovezao se na pitanje u svezi postavljanja stalaka i vijenaca, te je postavio 
pitanje gradonačelniku u svezi odnosa Grada Belog Manastira prema Danu Europe i Danu pobjede.   

Tomislav Rob usmenim je putem odgovorio na postavljeno pitanje. 
 
 

TOČKA 2. PRIJEDLOG  
a) ODLUKE O PRVIM IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O PRORAČUNU I 

IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA BELOG MANASTIRA ZA 2020. GODINU SA 
PROJEKCIJOM ZA 2021. I 2022. GODINU  

 
Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli. 
Vijećnik Marko Bogatić podnio je amandman kojim je predložio smanjenje za 75.000,00 kuna 

na Poziciji 10. Izvor 1.1. Račun 329 Ostali nespomenuti rashodi poslovanja, tako da bi predmetna 
pozicija iznosila 419.000,00 kuna, te predlaže povećanje u istom iznosu na Poziciji 104. Izvor 4.4.,8.1. 
Račun 352 Subvencije obrtnicima, malim i srednjim poduzetnicima tako da bi predmetna pozicija 
iznosila 1.014.566,74 kune, te obrazlaže predloženi amandman.  

Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
U raspravi su sudjelovali: Tomislav Rob i Marko Bogatić.  
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i pozvao 

predlagatelja, gradonačelnika Tomislava Roba da se očituje o podnesenom amandmanu.  
Tomislav Rob izjasnio se da nije suglasan s podnesenim amandmanom što je i obrazložio.  
Predsjednik Vijeća daje na glasovanje amandman vijećnika Marka Bogatića.   
Nakon glasovanja, predsjednik je objavio da su za amandman vijećnika Marka Bogatića 

glasovala 4 vijećnika "za" (Marko Bogatić, Ranko Kostić, Šandor Juhas i Aleksandar Momčilović) te 
sukladno članku 75. stavak 4. Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada Belog Manastira konstatira da 
je isti odbijen. 

Nadalje, predsjednik daje na glasovanje Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 12 vijećnika glasovalo "za" prijedlog (Dario 

Vargek, Igor Franjić, Igor Pavelić, Ferenc Kovač, Ivana Kišćinal, Ivan Šutalo, Oliver Matijević, Davor 
Gotal, Ranko Kostić, Svetlana Žarković, Bogdan Tišma i Jadranka Sabljak) i 3 vijećnika "protiv" (Marko 
Bogatić, Šandor Juhas i Aleksandar Momčilović), te konstatira da je donesena ODLUKA O PRVIM 
IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O PRORAČUNU I IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA BELOG 
MANASTIRA ZA 2020. GODINU SA PROJEKCIJOM ZA 2021. I 2022. GODINU. 

 
 
b) IZMJENA PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2020. 

GODINU ZA PODRUČJE GRADA BELOG MANASTIRA 
 
Uvodno obrazloženje dala je Kornelija Pacanović Zvečevac.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
U raspravi su sudjelovali: Marko Bogatić, Kornelija Pacanović Zvečevac i Tomislav Rob.  
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Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 
glasovanje Prijedlog Izmjena Programa.  

Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 12 vijećnika glasovalo "za" prijedlog (Dario 
Vargek, Igor Franjić, Igor Pavelić, Ferenc Kovač, Ivana Kišćinal, Ivan Šutalo, Oliver Matijević, Davor 
Gotal, Ranko Kostić, Svetlana Žarković, Bogdan Tišma i Jadranka Sabljak), 2 vijećnika "protiv" (Marko 
Bogatić i Aleksandar Momčilović), a 1 vijećnik je bio "suzdržan" (Šandor Juhas) te konstatira da je 
donesen PROGRAM ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2020. GODINU ZA 
PODRUČJE GRADA BELOG MANASTIRA. 

 
 

TOČKA 3. PRIJEDLOG PROGRAMA DODJELE BESPOVRATNIH SREDSTAVA 
PODUZETNIŠTVU I OBRTNIŠTVU KAO POMOĆ GOSPODARSTVU NA PODRUČJU 
GRADA BELOG MANASTIRA U UBLAŽAVANJU POSLJEDICA EPIDEMIJE 
KORONAVIRUSA (COVID-19) 

 
Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
U raspravi su sudjelovali: Marko Bogatić i Sonja Veseli.  
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Programa.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 15 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 

jednoglasno donesen PROGRAM DODJELE BESPOVRATNIH SREDSTAVA PODUZETNIŠTVU I 
OBRTNIŠTVU KAO POMOĆ GOSPODARSTVU NA PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA U 
UBLAŽAVANJU POSLJEDICA EPIDEMIJE KORONAVIRUSA (COVID-19).  

 
 

TOČKA 4.  PRIJEDLOG ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O KOMUNALNOJ NAKNADI 
 

Uvodno obrazloženje dala je Kornelija Pacanović Zvečevac.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 15 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 

jednoglasno donesena ODLUKA O DOPUNI ODLUKE O KOMUNALNOJ NAKNADI. 
 
 
TOČKA 5. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNI ODLUKE O KOMUNALNIM 

DJELATNOSTIMA NA PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA 
 
Uvodno obrazloženje dala je Kornelija Pacanović Zvečevac.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 15 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 

jednoglasno donesena ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNI ODLUKE O KOMUNALNIM 
DJELATNOSTIMA NA PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA. 

 
 

TOČKA 6.  PRIJEDLOG POSLOVNIKA O RADU GRADSKOG VIJEĆA GRADA BELOG 
MANASTIRA 
 

Uvodno obrazloženje dala je Andreja Kovač.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Poslovnika.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 15 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 

jednoglasno donesen POSLOVNIK O RADU GRADSKOG VIJEĆA GRADA BELOG MANASTIRA.  
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TOČKA 7. PRIJEDLOG ODLUKE O PRIJENOSU VLASNIŠTVA ZGRADE ZA PRODUŽENI 
BORAVAK UČENIKA NA OSNOVNU ŠKOLU "DR. FRANJO TUĐMAN" 

 
Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 15 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 

jednoglasno donesena ODLUKA O PRIJENOSU VLASNIŠTVA ZGRADE ZA PRODUŽENI BORAVAK 
UČENIKA NA OSNOVNU ŠKOLU "DR. FRANJO TUĐMAN". 
 
 
TOČKA 8. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA TRGOVAČKOG DRUŠTVA 

BARANJSKI VODOVOD D.O.O. BELI MANASTIR O NAPLAĆENIM I UTROŠENIM 
SREDSTVIMA NAKNADE ZA RAZVOJ U RAZDOBLJU SIJEČANJ - PROSINAC 
2019. GODINE 

 
Uvodno obrazloženje dala je Kornelija Pacanović Zvečevac.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
U raspravi su sudjelovali: Aleksandar Momčilović, Kornelija Pacanović Zvečevac, Igor Franjić, 

Marko Bogatić i Tomislav Rob.  
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Zaključka.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 12 vijećnika glasovalo "za" prijedlog (Dario 

Vargek, Igor Franjić, Igor Pavelić, Ferenc Kovač, Ivana Kišćinal, Ivan Šutalo, Oliver Matijević, Davor 
Gotal, Ranko Kostić, Svetlana Žarković, Bogdan Tišma i Jadranka Sabljak) i 3 vijećnika "protiv" (Marko 
Bogatić, Šandor Juhas i Aleksandar Momčilović) te konstatira da je donesen ZAKLJUČAK O 
PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA TRGOVAČKOG DRUŠTVA BARANJSKI VODOVOD D.O.O. BELI 
MANASTIR O NAPLAĆENIM I UTROŠENIM SREDSTVIMA NAKNADE ZA RAZVOJ U RAZDOBLJU 
SIJEČANJ - PROSINAC 2019. GODINE.  
 
 
TOČKA 9. RAZMATRANJE IZVJEŠĆA O RADU GRADONAČELNIKA GRADA BELOG 

MANASTIRA ZA RAZDOBLJE 01.07. DO 31.12.2019. GODINE 
 

Uvodno obrazloženje dao je Tomislav Rob.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Izvješće.   
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 12 vijećnika glasovalo "za" prijedlog (Dario 

Vargek, Igor Franjić, Igor Pavelić, Ferenc Kovač, Ivana Kišćinal, Ivan Šutalo, Oliver Matijević, Davor 
Gotal, Ranko Kostić, Svetlana Žarković, Bogdan Tišma i Jadranka Sabljak), 2 vijećnika "protiv" (Marko 
Bogatić i Aleksandar Momčilović), a 1 vijećnik je bio "suzdržan" (Šandor Juhas) te konstatira da je 
donesen ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O RADU GRADONAČELNIKA GRADA BELOG 
MANASTIRA ZA RAZDOBLJE OD 01. SRPNJA DO 31. PROSINCA 2019. GODINE.  
 

 

TOČKA 10. PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI POSLOVNIH PROSTORA U PEER CENTRU 
BARANJSKOJ RAZVOJNOJ AGENCIJI GRADA BELOG MANASTIRA 

 
Uvodno obrazloženje za ovu i sljedeću točku dala je Sonja Veseli.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
U raspravi su sudjelovali: Šandor Juhas i Tomislav Rob.  
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Odluke.  
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Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 15 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 
jednoglasno donesena ODLUKA O DODJELI POSLOVNIH PROSTORA U PEER CENTRU 
BARANJSKOJ RAZVOJNOJ AGENCIJI GRADA BELOG MANASTIRA.  

 
 
TOČKA 11. PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI POSLOVNIH PROSTORA U PEER CENTRU 

DJEČJEM VRTIĆU CVRČAK BELI MANASTIR 
 
Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli pod prethodnom točkom.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 15 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 

jednoglasno donesena ODLUKA O DODJELI POSLOVNIH PROSTORA U PEER CENTRU DJEČJEM 
VRTIĆU CVRČAK BELI MANASTIR.  

 
 
Predsjednik je zaključio rad 31. sjednice Gradskog vijeća Grada Belog Manastira u 16,40 sati. 
 
 

KLASA: 021-05/20-01/15 
URBROJ: 2100/01-01-01-20-3 
Beli Manastir, 17. lipnja 2020. godine 
 
 
 
  
 
ZAPISNIČAR: 
Sajonara Findžanović 

P R E D S J E D N I K 
GRADSKOG VIJEĆA  

 
Igor Franjić 

 


